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Ymse ungdomsrådet 21.01.21 
Eventuelt 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
«Ymse» er ei sak der dei som sit i ungdomsrådet sjølv kan ta opp saker de ønskjer å diskutere. 

Det kan vere informasjon om noko, det kan vere at de ønskjer ei sak utgreidd og sendt til vedtak i 
neste møte, eller det kan vere noko de avtalar at det skal gjere. 

Vanlegvis er det ikkje vedtak under «Ymse», men det kan vere det vil ha noko under vedtak viss de 
for eksempel avtalar at de skal gjere noko saman. 

Her kan det og vere lurt å avtale tid og stad for neste møte. 

 
 

Forslag til vedtak: 
 
 
 

Ungdomsrådet - 004/21 
 

U - behandling: 
- Sindre spurte om Ståle hadde snakka med ordførar om overføring av kr 10 000 til 2021. Ståle tar det 
opp med ordførar i januar. 
 
- Amalie spurte om kommunen veit noko meir om ungdomsklubb. Kommunestyret vedtok i 
budsjettmøtet før jul å sette ned ei arbeidsgruppe som skal jobbe med plassering av ungdomsklubb. 
Gruppa er ikkje laga enno. 
 
- Otto-Andre oppfordra ungdomsrådet til å sette seg ned med ungdommane på Fedje, og diskutere 
kva som skal til for at dei vil verte buande her - konkrete framlegg til større og mindre ting/tiltak ein 
kan gjere for å auke trivsel/fritid på Fedje.  
 

U - vedtak: 
Ingen vedtak under ymse. 
 
 
 
 


